
Protokół Nr IX/2011

z IX Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 25 sierpnia 2011 roku

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godziny 13:00 do godziny 16:30.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą obecności.

Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka Gryglas.

Na wstępie prowadząca obrady odczytała Zarządzenie Nr 388 Wojewody Mazowieckiego w 

sprawie przeprowadzenia wyborów ponownych do Rady Gminy Dąbrówka.

Z dniem podania zarządzenia do publicznej wiadomości, który jest dniem ogłoszenia w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Mazowieckiego wygasa mandat radnego Edwarda Jana 

Kryszkiewicza radnego okręgu wyborczego nr 2 tj. Dąbrówka. Na dzień dzisiejszy Rada 

Gminy Dąbrówka liczy 14 radnych.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
3. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
4. Pan Bogusław Lackoroński -  Radca Prawny
5. Dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych
6. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
7. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka
8. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki -  Radny Rady Powiatu Wołomińskiego
9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
10. Mieszkańcy wsi Guzowatka
11. Media

Porządek obrad
1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Wybór sekretarza obrad.
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
6. Podjęcie uchw ał:

a) W sprawie zmian w podziale Gminy Dąbrówka na stałe obwody głosowania.
b) W sprawie utworzenia w Gminie Dąbrówka odrębnego obwodu głosowania.
c) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu.
d) W sprawie zmiany uchwały Nr 111/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 

grudnia 2010r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka.

e) W sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.
7. Przedstawienie informacji o wynikach kontroli przeprowadzonych w Urzędzie Gminy 

w bieżącym roku.



8. Rozpatrzenie podań do Rady Gminy.
9. Sprawy różne i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad.

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.
Obrady IX sesji Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka. Powitała 
wszystkich zebranych i stwierdziła, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 13 
na 14 radnych.

Ad.2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w glosowaniu jawnym wybrany został Pan Ryszard Klusek.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
Do protokołu z ostatniej sesji Radni nie wnosili uwag.
Protokół Nr IX/2011 
Z dnia 25 sierpnia 2011 roku
Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła -  jednogłośnie -  13 głosami „za” 
przy obecności 13 Radnych.

Ad. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt.
(Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.
Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła informacje z posiedzenia 
ww. komisji, która to miała posiedzenie w dniu 15.07.2011 r. Ww. komisja zajmowała się 
tematem rozbudowy Gminnego Centrum Kultury gdzie zawnioskowano aby rozbudowa była 
prowadzona etapowo, . Ponieważ koszt budowy ma wynosić ok. 400 tyś. zł. w tego rocznym 
w budżecie zabezpieczone są środki w wysokości 320.000,00 zł, brakujące 80,000,00 zł 
należy uwzględnić w przyszłorocznym budżecie.
Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej przedstawił wniosek komisji który został 
podjęty na posiedzeniu w dniu 18 czerwca br.
Wniosek
Zwiększyć do 91.000,00 zł brakujące środki na rozbudowę Gminnego Centrum Kultury w 
przyszłorocznym budżecie .
Przewodnicząca Rady poddała wniosek komisji pod głosowanie. W głosowaniu jawnym 
wniosek został przyjęty większością głosów ( 9-za, 4 -wstrzymujące).
Przewodniczący Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku publicznego poinformował, 
że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 21 lipca 201 lr. na którym zostało przedstawione 
sprawozdanie ośrodka pomocy społecznej z wydatków poniesionych w I półroczu br.
Do przedstawionych sprawozdań członkowie komisji nie wnosili żadnych uwag. Ponadto na 
posiedzeniu rozpatrzono podania skierowane do komisji.

Ad. 6
a) W sprawie zmian w podziale Gminy Dąbrówka na stałe obwody głosowania.

Projekt w.w uchwały został omówiony przez p. Helenę Karczmarczyk -  Sekretarz 
Gminy .W związku z przekroczeniem liczby mieszkańców w obwodzie nr 1 zachodzi



konieczność dokonania zmian w podziale Gminy Dąbrówka na stałe obwody 
głosowania polegających na podziale obwodu nr 1 na dwa obwody.
Do projektu uchwały radni nie zgłaszali uwag.
Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr IX/56/2022 
Z dnia 25 sierpnia 201 l r .  j e d n o g ł o ś n i e ( 1 3 - z a )
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

b) W sprawie utworzenia w Gminie Dąbrówka odrębnego obwodu głosowania w 
wyborach zarządzonych na dzień 09 października 201 lr. w związku z wyborami do 
sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i senatu Rzeczypospolitej Polskiej
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarz Gminy która powiedziała, że po 
uzgodnieniach dokonanych z Prezesem Fundacji Braci Sw. Brata Alberta Dom Dla 
Ludzi Bezdomnych, Starszych i Samotnych uzyskała informację, iż w dniu wyborów 
do Sejmu i Senaty RP zarządzonych na dzień 09 października 201 lr. przebywać w 
nim będzie co najmniej 15 wyborców. W związku z powyższym podjęcie 
przedmiotowej uchwały prze RG w tej jednostce jest zasadne.
Rada Gminy Dąbrówka
Podjęła uchwałę Nr IX/57/2011
z dnia 25 sierpnia 201 l r .  j e d n o g ł o ś n i e ( 1 3 - z a )
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

c) W sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu
Pani Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy wyjaśniła, że Komenda Powiatowa 
Państwowej Straży Pożarnej w swoim piśnie z prośbą o udzielenie pomocy finansowej 
na zakup pompy nie wskazała, że zadanie to będzie realizowane z budżetu Powiatu 
Wołomińskiego. We wcześniej podjętej uchwale wskazano, że pomoc będzie 
udzielona dla PPSP w Wołominie. Regionalna Izba Obrachunkowa zaleciła usunięcie 
wcześniej podjętej uchwały z uwagi na zmianę przepisów w zakresie finansowania 
Państwowej Straży Pożarnej, które od stycznia br. finansowane są przez Fundusz 
Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. W związku z powyższym aby Gmina 
ostatecznie mogła udzielić pomocy finansowej dla Powiatu Wołomińskiego 
niezbędne jest podjęcie przedmiotowej uchwały.
Rada Gminy Dąbrówka
Podjęła uchwałę Nr IX/58/2011
Z dnia 25 sierpnia 201 lr. j e d n o g ł o ś n i e ( 13- za)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) W sprawie zmiany uchwały Nr III/145/20 lOr. Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2010 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy, która powiedziała, że 
wprowadza się nowe zadania, których realizacja odbywać się będzie w latach 2011 — 
2012 a mianowicie
- „Dajmy szanse naszym dzieciom ” 2011 r. 29.746,00 zł -  2012 -  7.550,00 zł
- „Dajmy szanse naszym dzieciom” 201 lr. -  32.121,00 zł -  2012r. -  10.250,00 zł 
Obydwa projekty realizowane są przez Przedszkole Samorządowe w Dręszewie
- „Rozbudowa Sali Widowiskowej przy Gminnym Centrum Kultury -  2011 r- 
330.000,00 zł 2012 r. -  91.000,00 zł
Do przedstawionego projektu uchwały Radni nie zgłaszali uwag.
Rada Gminy Dąbrówka 
Podjęła Uchwałę IX/59/2011
Z dnia 25 sierpnia 20 l i r .  w i ę k s z o ś c i ą ( l l - z a ,  2 wstrzymujące).
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2011 r.



Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnik Gminy.
Uzasadnienie stanowi załącznik do uchwały.
Pan Wójt zwrócił uwagę, że na zakup nowo wybudowanego odcinka sieci 
wodociągowej wartości około 150.000,00 zł ( przy stacji BIP w Małopolu powstać ma 
MCDonald ) udało się Gminie wynegocjować zapłatę w wysokości 7.000,00 zł.
Pani Wilkowska Maria odniosła się do sprawy ogrodzenia szkoły we Wszeborach. Na 
komisji oświaty, kultury i sportu ustalone było, że w pierwszej kolejności miał być 
uporządkowany stan drogi dojazdowej do Domu Nauczyciela.
Odpowiadając p. Wójt wyjaśnił, że zrobione ma być ogrodzenie od tyłu budynku. 
Innych uwag nie zgłaszano.
Rada Gminy Dąbrówka
Podjęła Uchwał Nr IX/60/2011
Z dnia 25 sierpnia 2011 r. j e d n o g ł o ś n i e (  13-za)
(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Do pkt. 7 Przedstawienie informacji o wynikach kontroli przeprowadzonych w Urzędzie 
Gminy.

Pani Sekretarz omówiła wyniki kontroli przeprowadzonych przez Archiwum 
Państwowe Oddział w Pułtusku w dniu 22 lipca 2011 r. w Urzędzie Stanu Cywilnego 
(odrębne archiwum i Urzędzie Gminy). Przeprowadzone kontrole nie wykazały 
żadnych nieprawidłowości, poza brakiem termometru w pomieszczeniu w którym 
przechowywane są akta.
Pani Skarbnik omówiła wyniki kontroli przeprowadzonych przez Zakład Ubezpieczeń 
Społecznych -  Wydział kontroli Płatników Składek, Regionalną Izbę Obrachunkową i 
Najwyższą Izbę Kontroli Delegatura w Warszawie.
(Materiał stanowi załącznik do protokołu)
Pan Wójt ,stwierdził, że ogólnie możemy być zadowoleni z przeprowadzonych 
kontroli a szczególnie z kontroli przeprowadzonej przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową, za co podziękował p. skarbnik.
Pani Skarbnik nawiązując do wypowiedzi Wójta stwierdziła, że dobry wynik kontroli 
zawdzięcza Wójtowi i współpracownikom.

Do pkt. 8 Rozpatrzenie podań
W pierwszej kolejności zostały odczytane według daty wpływu pism związane z 
przeniesieniem przystanku w Guzowatce:
- Pismo z dnia 121ipca 201 lr. w sprawie protestu mieszkańców Guzowatki przeciwko 

likwidacji przystanku autobusowego i wiaty (adres do korespondencji p.
- - - - -  - - )
- pismo z dnia 26 lipca 201 lr. złożone przez p. i nawiązujące do
pisma Wójta nr 0330.37.201 lr.
- pismo z dnia 27 lipca 201 l r . '
nawiązujące do pisma Urzędu Gminy z dnia 06.06.201 lr. skierowanego do p. Jana 
Milewskiego
- pismo z dnia 28 lipca 2011 r. złożone przez p. zam.

dotyczące powiadomienia o posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa
- pismo z dnia 5 sierpnia 20lir .  złożone przez p. Marię Wilkowską o unieważnienie 
pozwolenia i zabezpieczenie przez zatrzymanie budowy chodnika w miejscowości 
Guzowatka
- pismo z dnia 18 sierpnia 201 lr. złożone przez p.
nawiązujące do pisma Urzędu Gminy nr 7230.131.2011 z dnia 09 sierpnia 201 lr.



- pismo z dnia 18 sierpnia 201 lr. od mieszkańców Guzowatki ( adres do 
korespondencji ) skierowane do Powiatowego
Zarządu Dróg w sprawie wyznaczenia i oznakowania miejsca zatrzymywania 
autobusów PKS na trasie Radzymin Kuligów i Kuligów -  Radzymin w miejscowości 
Guzowatka.
- pismo z dnia 25 sierpnia 20lr. Maria Wilkowska o odczytanie 2 protokołów z zebrań 
wiejskich odbytych w dniu 01.07.br i 05.08/201 lr. we wsi Guzowtka z uchwałami i 
uwagami.
Protokoły zostały odczytane przez sekretarza i przewodniczącą obrad.
W dalszej kolejności zostały odczytane pozostałe podania :
- Maria Wilkowska - radna Gminy Dąbrówka o zamontowanie lamp na słupach w 
Guzo watce ( osiedle Teodorów)
- sołectwo Ślężąny o o przyznanie środków w wysokości 3.000,00 zł na 
dofinansowanie placu zabaw -  przekazane zostało do komisji oświaty kultury i sportu
- Hurtowania Grodno o podjęcie uchwały przez Radę Gminy w prowadzenie 
zwolnienia z podatku od nieruchomości w 2012 r. tych nieruchomości w których 
prowadzona jest działalność gospodarcza mająca bezpośredni wpływ na aktywizację 
zawodową i tworzenie nowych miejsc pracy w Gminie przekazane zostało do 
rozpatrzenia komisji budżetowo-finansowej

-  w sprawie przeprowadzenia gruntowej 
modernizacji drogi gminnej -  przekazano do komisji gospodarczej

o postawienie słupa i zamontowanie lampy 
oświetlenia ulicznego -  przekazano do komisji zdrowia spraw socjalnych i porządku 
publicznego
- i -  podanie w sprawie uporządkowania drogi gminnej z
Guzo watki do Łosia
- 1 _ -  -  - _ 0(jw0łan}e ocj odpowiedzi udzielonej przez Wójta w

osmie z dnia 21.07.201 lr. znak L.dz.7230.110.11.
Głos zabrał Wójt i stwierdził, że powyższe pisma były skierowane do Wójta i Rady 
Gminy. Na pisma skierowane do Wójta odpowiedzi udzielone zostały na bieżąco. 
Odnośnie dalszej budowy chodnika w Guzowatce na dzień 29 sierpnia br. godz. 14.00 
umówione jest spotkanie z projektantem tej budowy. Inwestycja nie zostanie 
rozpoczęta dopóki nie zostaną wykonane prace odwodnienia chodnika przez Wydział 
Dróg Powiatowych .
Modernizacja drogi Guzowatka -  Łosie wymaga dużego nakładu finansowego. 
Zadanie to nie zostało ujęte w tegorocznym budżecie, Można by przeanalizować, czy 
w ramach środków własnych będziemy w stanie wykonać to zadanie.

Ad. 9. Sprawy różne i wolne wnioski.
p. Augustyniak Krystyna -  prac. urzędu gminy poinformowała, że na podstawie 
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 26 lipca 2011 roku w sprawie szczegółowych 
warunków realizacji programu pomocy dla rodzin rolniczych w których 
gospodarstwach rolnych lub działach specjalnych produkcji rolnej powstały szkody 
spowodowane wystąpieniem w 2011 r. huraganu, deszczu nawalnego może być 
udzielona pomoc rodzinom rolniczym realizowana w ramach rządowego programu 
pomocy społecznej. Zwróciła się do sołtysów i radnych o przekazanie tej informacji 
swoim mieszkańcom.
p. Pawlak Józef zwrócił się z prośba o nawiezienie jeszcze 4 wywrotek piachu na 
mostek w Stasiopolu aby go podwyższyć. Przywieziona 2 wywrotki ale jest to za



mało. Zwracał się ze sprawą naprawy drogi przez Stasiopole do powiatu, ale 
dotychczas nic nie zrobiono w tym temacie.
Pan Jacek Ruciński poinformował, że na drodze powiatowej Radzymin -  Kuligów 
przez Łosie zawalony był przepust. Temat był przekazany do powiatu, jednak nic w 
tej sprawie nie zrobiono. Przepust został naprawiony przez Gminę, za co p. Ruciński 
podziękował Wójtowi, Zastępcy Wójta i p. Augustyniak Krystynie. Inny temat 
poruszony przez p. Rucińskiego to konserwacja kanału A -  mimo zapewnień 
Zarządu Melioracji , ze konserwacja zostanie zrobiono przez 3 lata nic nie zrobiono. 
Nie czyszczony jest rów biegnący przez las w Cisiu przez co zalewane są pola 
uprawne i łąki.
Pan Ziółkowski Tadeusz prosił o naprawę odcinka drogi powiatowej przy przedszkolu 
w Chajętach i obcięcie gałęzi przy drodze Chajęty -  Guzowatka. 
p. Wilkowska Maria zapytała kiedy będzie robione odwodnienie chodnika w 
Guzo watce.
Pan Pasoń Marek prosił o naprawę odcinka drogi powiatowej w Małoplou na zakręcie 
i obcięcie gałęzi przy tej drodze.
p. Wiesław Mędrzycki- radny powiatowy w pierwszej kolejności odnosząc się do 
naprawy drogi w Stasiopolu poinformował, że na naprawę drogi Józefów - Stasiopole
-  Kuligów złożony został wniosek do MSWiA o dofinansowanie. Na dzień dzisiejszy 
nie ma jeszcze żadnej odpowiedzi czy powiat otrzyma to dofinansowanie. Jeżeli nie, 
to zadanie będzie robione w ramach środków własnych a tym samym będzie również 
zmniejszony
zakres robót.

- droga Kuligów -  Radzymin a szczególnie odcinek drogi między Cisiem a 
Sokołówkiem Sprawa zostanie przekazana do załatwienia.
- konserwacja głównych kanałów -  temat ten podlega Wojewodzie
- konserwacji rowu biegnącego przez -  odpowiedzialność za ten stan ponoszą Lasy 
Państwowe które mają odziały zajmujące się melioracją.
- obcinka gałęzi przy drogach powiatowych -  służby nie są wstanie zdarzyć nad 
odkrzaczaniem . Pan Mędrzycki powiedział, że będzie interweniował w tej sprawie.
- droga w Guzo watce - są już ustalone pewne poczynania. Jeżeli powiat otrzyma 
koparkę w pierwszej kolejności będą prowadzone prace na drodze w Guzo watce. 
Przetargi dotyczące robót na terenie Gminy Dąbrówka zostały już uruchomione. Prace 
powinny ruszyć w miesiącu wrześniu br. Skrzyżowanie w Małopolu powinno zostać 
przebudowane.
p. Kłębek Krzysztof -  powiedział, że po ukończeniu budowy chodnika zapadła się 
studzienka i prosił Radnego powiatowego o interwencję w tej sprawie, 
p. Malinowska Barbra prosiła o przeniesienie pojemników na szkło i plastyk w 
dotychczasowe miejsce tj. koło strażnicy w Józefowie.
p. Sobczak Józef zaproponował o wystąpienie do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad o włączenie światła ulicznego ponieważ od 1 lipca br. trasa E-8 
stała się drogą płatną.
Odpowiadając na podnoszone tematy p.Wójt nawiązał do sprawy mostku w Stasiopolu 
, zapytał sołtysa Stasiopole czy nawiezienie 4 wywrotek piasku rozwiąże temat, jeżeli 
tak to nie ma problemu. Jeżeli trzeba podwyższyć ć mostek na całości to gmina nie 
ma na to zadanie zabezpieczonych środków.
W sprawie przyspieszenia konserwacji kanału A zostanie wystosowane pismo do 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji. Wysłano również pismo do Starosty w sprawie 
remontu zaniżonego odcinka drogi przy przedszkolu w Chajętach. Na konserwacją 
rowu szczegółowego który przebiega przez lasy państwowe powinien wydać Starosta.



Pobocze w Małopolu- zostanie zabezpieczone po kanalizacji. Przeniesienie 
śmietników w Józefowie -  być może zostaną one całkowicie zlikwidowane. W 
sprawie oświetlenia trasy szybkiego ruchu zostanie wystosowane pismo do GDDiA . 
Pan Milewski Jan nawiązał do sprawy związanej z przystankiem w Guzowatce który 
znajdował się przy jego działce nr 147 która została obecnie podzielona. Otrzymał z 
powiatu decyzje zjazdowe na wszystkie działki. Ponieważ przystanek utrudnia wjazd 
na działki zwrócił się z prośbą o zmianę jego lokalizacji wskazując miejsca. Sprawy 
tej nie udało się ustalić z mieszkańcami, dlatego też proponuje sprawę przekazać do 
Zarządu Dróg Powiatowych.
p. : -  właściciel jednej z działek powstałych z podziału
powiedział, że na zamierza wybudować dom na swojej działce w którym będzie 
prowadził działalność gospodarczą i przystanek zlokalizowany w tym miejscu będzie 
zagrażał bezpieczeństwu. Pomimo, że nie zapadły ostateczne ustalenia odnośnie 
lokalizacji słupek ze znakiem przystankowym został już ustawiony przez 
pracowników gminy bez zgody Zarządu Dróg Powiatowych który jest właścicielem 
drogi. Mieszkańcy wsi wskazali 3 miejsca i Zarząd Dróg Powiatowych powinien 
wybrać właściwe tzn. zgodne z przepisami i warunkami bezpieczeństwa i ustawić 
znak przystankowy.
Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy p. Janusz Getka -  przewodniczący komisji 
zdrowia, spraw socjalnych i porządku Rady Gminy poinformował, że zgodnie z 
kompetencją komisja zajmowała się tą sprawą i po dokonaniu oględzin w terenie 
członkowie komisji opowiedzieli się za lokalizacją przystanku w dotychczasowym 
miejscu z zatoką autobusową . Odnośnie ustawienia wiaty powinni wypowiedzieć się 
mieszkańcy Guzowatki.
Pani Wilkowska Maria -  radna Guzowatki powiedziała, że na jej wniosek komisja 
dokonała wyjazdu w teren i o terminie wyjazdu powinna zostać powiadomiona ( 
zgodnie z ustaleniami na jednej z sesji). Pani Wilkowska powiedziała ,że zgodnie z 
sugestią znacznej części mieszkańców aby znak przystankowy można ustawić ok. 100
-  150 mm dalej w kierunku Radzymina. Poinformowała, że otrzymała informację, że 
wniosek komisji nie był głosowany. Obecna lokalizacja jest bardzo niebezpieczna dla 
korzystających z komunikacji autobusowej.
Odnosząc się do wypowiedzi p.Wilkowskiej p. Getka Janusz stwierdził, że komisja 
nie jest od wskazywania lokalizacji przystanku w Guzowatce, a tym bardziej 
opiniowania Bąd względem przepisów i bezpieczeństwa. Sprawą ta winny zająć się 
kompetentne instytucje. Komisja nie może się wypowiedać, czy wskazana lokalizacja 
jest słuszna.
Mieszkańcy na ostatnim zebraniu głosowali nad uchwałami dotyczącymi 3 propozycji 
lokalizacji przystanku autobusowego. Każda propozycja lokalizacji przystanku 
zawierała określoną liczbę zwolenników jak i przeciwników.
p. powiedział , że wieś jest podzielona, dlatego Zarząd Dróg
powiatowych który jest właścicielem drogi powinien wskazać które z tych 3 
wskazanych miejsc jest najbardziej bezpieczną lokalizacją na ustawienie przystanku, 
wiaty i zatoki. Ponieważ bezsensownym jest wskazywanie miejsca na lokalizację 
przystanku wiaty i zatoki na wysokości drogi wewnętrznej tj. dz. 147/3.
Głos zabrał p. Wiesław Mędrzycki -  radny powiatowy który stwierdził, że za 
bezpieczeństwo na drogach gminnych i powiatowych odpowiada Powiatowy Inspektor 
Ruchu Drogowego.
p. poinformowała, że miało zostać zorganizowane spotkanie z udziałem
przedstawiciela Gminy i Naczelnika Dróg Powiatowych odnośnie lokalizacji 
przystanku, ale nikt z w.w władz nie wziął udziału w zebraniu.



Pani omówiła przebieg zebrania wiejskiego, zwracając uwagę
na sprawy związane ze zgłaszaniem wniosków i głosowaniem nad uchwałami 
podejmowanymi na tym zebraniu. Na ostatnim zebraniu wiejskim jedna z trzech 
propozycji uzyskała większość głosów tj. dotychczasowa lokalizacja z wiata i zatoką-  
na wysokości dz. 147/3 która jest drogą wewnętrzną lecz ostateczne zaopiniowanie tej 
lokalizacji powinno należeć do kompetentnej instytucji.
Przewodnicząca obrad zakończyła dyskusję na temat lokalizacji przystanku w 
Guzo watce.
Głos zabrał Wójt który powiedział, że podobnie jak komisja zdrowia, spraw 
socjalnych i porządku publicznego nie podejmie decyzji gdzie ma być przystanek. 
Poproszono Radcę prawnego o zajęcie stanowiska w tej sprawie. Udzielając 
odpowiedzi p. radca wyjaśnił, że w temacie lokalizacji przystanku powinien 
wypowiedzieć się Wydział Dróg Powiatowych stąd wszystkie dokumenty z 
propozycjami lokalizacji powinny zgodnie z kompetencją przesłane być do 
Powiatowego Zarządu Dróg.

Ad. 10. Zamknięcie obrad.
Zamknięcia obrad IX sesji Rady Gminy dokonała p. Agnieszka Gryglas -  Przewodnicząca 
Rady Gminy, dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono-

Sekretarz Sesji Przewodnicząca Rady Gminy

Protokołowała


